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Deltagare: Aktivitetsledare, VEC,Emma Jern Kristofer Ivhed Nora Al-Hamed
Samordnare, Birgitta Thell Kontaktpolitiker, 10 anhöriga närvarade.
Birgitta Fälth KPR var inbjuden men kunde inte närvara.

Information från verksamheten:

Kristofer börjar inleda med att välkomna alla och presenterar sig, Nora Al-Hamed som
samordnare och Emma Jern som aktivitetsledare.

Kristofer och Nora berättade lite mer om sin bakgrund.

Förändringar i verksamheten:
Pågående rekrytering av specialistundersköterskor.
Utökning med 2 medarbetare.
Det kom upp frågor om teamledare. Kristofer berättade att det kommer att ersättas med
specialistundersköterska.

Det kom upp lite frågor om vad spec.usk gör, Kristofer berättade vad spec.usk gör och vad
uppdraget innebär.

Frågor om man erbjuder medarbetare som är undersköterskor idag att vidareutbilda sig
vidare till specialistundersköterska.

Emma berättar lite om de aktiviteter som finns i huset, att det är anpassat efter
hyresgästerna och förmåga.

Aktivitetsombuden i huset har inlett arbete med aktivitetsschema på avdelningarna.

Mat och måltid:
Kristofer informerade om förändringarna som kommer att ske från 2025, tillredningskök.

Delaktighet:
Viktigt att kontaktpersonen har dialog med anhöriga, komma överens om hur man vill ha
kontakt och hur ofta.

Anhöriga ställde frågor om hur det går till om man begär ut journal, Kristofer förklarade hur
processen går till.

Önskemål från anhöriga att skriva i en anteckningsbok saker hyresgästen har gjort under
dagen, det underlättar för anhöriga att vara mer delaktiga då.

https://www.google.com/calendar/event?eid=NXEyOGs5dG1rc2hnMWR1cjY5ZGY4MDRyNWQgbm9yYS5hbC1oYW1lZEBsaW5rb3Bpbmcuc2U
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Inomhus/utomhusmiljö.
Roommate uppdateras våren 2024.
Birgitta Thell, kontaktpolitiker, förklarade syftet med Beata och att det inte är menat att
ersätta den mänskliga kontakten, att det underlättar för personalen att vara på rätt plats rätt
tidpunkt.

Information från kontaktpolitiker:
Birgitta Thell presenterade sig.
Ny förvaltning.
Vof är en del av äldrenämndens ansvar, egen regi.
2024 har man börjat säkerställa språkkunskap.
Birgitta berättar att man satsar på lön för olika grupper, utbildningsinsatser, hjälpa att utbilda
personalen.
Viktigt att få fortsatt kontinuerlig utbildningen för olika professioner.
Beslut om 2 nya vårdboenden.

Frågor om sjukgymnastik.
Kristofer svarade att vi har en sjukgymnast som är här några dagar i veckan.
De gör bedömningen och ordinerar.

Kristofer informerade om att vi har personer från arbetsförmedlingen och integration.

All ordinarie personal har fått namnskyltar med för-efternamn och yrkestitel.

Övriga frågor:

Kommer personalen att få utbildning i att laga mat ?
Frågor om hur många personer som är på natten, Kristofer, informerade att det är 3 st.

Frågor kring renovering/besiktning av lägenheter, Kristofer berättade att det brukar ske
besiktning efter varje utflykt. Stångåstaden tar alltid beslut om det ska ske renovering.
Kristofer förklarade att man alltid kan lyfta frågan med Stångåstaden.

Frågor gällande hur man löst schemat med dygnsvila, Kristofer svarade på frågorna och
berättade hur man har försökt lösa det med schemat på bästa sätt för att det ska funka med
alla regler.

Frågor gällande bemanningen:
Kristofer svarade att vi har samma bemanning som andra enheter.
Birgitta svarade också att det finns möjlighet att ansöka extra medel, utökad vårdtyngd.

Kristofer avslutar mötet med att berätta att vi kommer ha anhörigträff/grötfest den 4
december , mat och underhållning.


